

Title (en)
Electrical baking and roasting stove.

Title (de)
Elektrischer Back- und Bratofen.

Title (fr)
Four électrique pour cuire au four et rotir.

Publication
EP 0641976 A1 19950308 (DE)

Application
EP 94113658 A 19940901

Priority
DE 4329962 A 19930904

Abstract (en)
Electrical baking and roasting oven having a circulation fan which is arranged behind a fan-covering plate (16) in the baking chamber and is at least partly surrounded by an air-heating element, the fan-covering plate (16) having a central sucking-in region (21) lying outside the median plane of the baking chamber, as well as blowing-out regions (22, 23), through which the heated air is passed into the baking chamber. Arranged in the baking chamber is a removable baking-chamber divider (8). In order, when the baking-chamber divider (8) is removed and the entire baking-chamber volume utilized, to obtain a uniform hot-air supply also in the region of the lower level of the baking chamber for the product to be baked and roasted which is arranged there, additional blowing-out regions (24, 25, 26), which can be covered by the baking-chamber divider (8), are arranged in the lower part of the fan-covering plate (16). <IMAGE>

Abstract (de)
Elektrischer Back- und Bratofen mit einem Umluftgebläse, das hinter einer Gebläseabsteckplatte (16) im Backraum angeordnet und von einem Luftheizkörper zumindest teilweise umgeben ist, wobei die Gebläseabdeckplatte (16) einen außerhalb der Backraum-Mitte liegenden zentralen Ansaugbereich (21) aufweist sowie Ausblasbereiche (22,23) hat, durch die hindurch die erwärmte Luft in den Backraum geleitet wird. Im Backraum ist ein herausnehmbarer Backraumteiler (8) angeordnet. Um bei herausgenommenen Backraumteiler (8) und Nutzung des gesamten Backraum-Volumens auch im unteren Etagenbereich des Backraumes eine gleichmäßige Heißluftbeaufschlagung für das dort angeordnete Back- und Bratgut zu erhalten, sind im unteren Teil der Gebläseabdeckplatte (16) zusätzliche Ausblasbereiche (24,25,26) angeordnet, die durch den Backraumteiler (8) abdeckbar sind. <IMAGE>

IPC 1-7

F24C 15/32

IPC 8 full level

F24C 15/16 (2006.01); **F24C 15/32** (2006.01)

CPC (source: EP)

F24C 15/166 (2013.01); **F24C 15/325** (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] DE 3624426 A1 19880128 - LICENTIA GMBH [DE]
- [A] CH 650583 A5 19850731 - BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE

Cited by

WO2007125123A1; EP2003400A3; EP1460342A1; EP2020574A3; EP4209716A1; EP2110612A2; WO2023213515A1; WO2013182410A1; US8212188B2; EP2003400A2; US8217314B2; EP2307807A2

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0641976 A1 19950308; EP 0641976 B1 19970702; DE 4329962 A1 19950309; DE 59403245 D1 19970807

DOCDB simple family (application)

EP 94113658 A 19940901; DE 4329962 A 19930904; DE 59403245 T 19940901